
 Memo

Van Registreren 

College van b&w Ja (nr. 123751) 

Kopie aan Aan 

 Gemeenteraad  

Datum Onderwerp 

17 september 2013 Beantwoording vragen n.a.v. twee 

voorstellen onderwijshuisvesting 

In deze memo treft u de beantwoording aan van de gestelde vragen, ontvangen vrijdag 6 

september jl., door de fractie PvdA op het beide raadsvoorstellen inzake onderwijshuisves-

ting die in september voorliggen, te weten: 

- Raadsvoorstel ‘IHP: Renkum/Heelsum’ (nr. 122746) 

- Raadsvoorstel aanpassingen schoolgebouw Wijnand van Arnhemweg (nr. 122296) 

  

technische vragen n.a.v. voorstellen 7 en 8 cie inwoners (onderwijshuisvesting) 

Airborneschool 

1 Gaarne de meest recente tellingen en prognoses van basisschool Airborne zoals die bij 

de onderwijsinspectie bekend zijn. 

Antwoord: 

De meest recente tellingen die bij ons bekend zijn afkomstig van de gegevens van DUO (Dienst 

Uitvoering Onderwijs). Deze leerlingtelling is van oktober 2012 en zijn de meest actuele gege-

vens waarover wij beschikken. Hierin staat voor de Airborneschool 190 leerlingen opgenomen. 

Op basis van de leerlingtelling oktober 2013 worden de nieuwe prognoses opgesteld.  

De prognose zoals die bij het voorstel zitten zijn onderdeel van het vastgestelde IHP en geba-

seerd op de leerlingtelling oktober 2011. 

Bij het raadsvoorstel zijn de actuele tellingen gevoegd zoals we die recent van het schoolbestuur 

hebben ontvangen. In het schrijven van Trivium d.d. 6 september wordt aangegeven dat op dit 

moment 198 leerlingen staan ingeschreven.  

 

2 Onder 2c legitimeert u de werkzaamheden aan de Airborneschool op grond van de 

prognoses van de beide scholen. Gaarne daarom ook de tellingen en de prognoses van 

de Pr. Beatrixschool.  

Antwoord:  

Op basis van de gegevens zoals die bekend zijn bij DUO (telling okt. 2012) is het leerlingaantal 

207. Op basis van de leerlingtelling oktober 2013 worden de nieuwe prognoses opgesteld.  

De prognose zoals die bij het voorstel zitten zijn onderdeel van het vastgestelde IHP en geba-

seerd op de leerlingtelling oktober 2011. 
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3 “Als de recente btw-verhoging wordt doorberekend, worden de huidige normvergoe-

dingen zwaarder belast.” Is onze conclusie juist dat de btw-verhoging (dus) voor reke-

ning van de opdrachtgever van de bouw komt? 

Antwoord: 

Zoals in het voorstel aangegeven zijn de normbedragen incl. BTW. Dus het risico bestaat dat de 

opdrachtgever (schoolbestuur) minder kan inkopen voor hetzelfde geld.  

 

4 Hoe zeker is  “Wij gaan er van uit…….” m.b.t. doordecentralisatie op pagina 6 van het 

voorstel 

Antwoord: 

Als eerste dient er nog een besluit genomen te worden door de tweede kamer en eerste kamer 

op het wetsvoorstel om het buitenonderhoud te decentraliseren. In dit voorstel is de investe-

ring van de Airborneschool mede gedekt door een lager onderhoudsniveau dan in de bestaande 

situatie. Dat verschil in onderhoudsniveau komt naar voren in een stukje dekking voor de inves-

tering. Als de gemeente dus geen middelen meer ontvangt voor het buitenonderhoud dan valt 

deze dekking gedeeltelijk weg. We gaan ervan uit (aanname) dat de schoolbesturen hetzelfde 

bedrag ontvangen als het bedrag dat de gemeente nu ontvangt en dus deze bedragen aan de 

gemeente kan betalen waardoor deze budgettairneutraal verloopt. 

 

5 De noodlokalen blijven na oplevering van de verbouwing voorlopig staan. Is de nood-

zaak daartoe aanwezig op grond van de tellingen/prognoses? 

Antwoord: 

De Airborneschool heeft op basis van de leerlingsprognose, dat onderdeel uitmaakt van het 

vastgestelde IHP, tot en met 2017 een behoefte van 9 lokalen. Na doorvoering van de aanpas-

singen zijn er 8 loklane permanent beschikbaar. Dus tot en met 2017 is er in ieder geval 1 nood-

lokaal benodigd.  

 

6 Het overzicht financiële consequenties is niet geheel en al duidelijk. 

Waarom afschrijvingstermijn van 30 jaar? (”gezien de staat van het pand….”??) en 

waarom 75% desinvesteren van de huidige boekwaarde? 

Antwoord: 

Op basis van de nota activerings- en afschrijvingsbeleid is dit op een bestaand pand een levens-

duurverlengende investering die wij in 30 jaar afschrijven.  

Er is gekozen om 75% als een desinvestering te zien vanwege het feit dat het oudste gedeelte 

van de school wordt gesloopt en het gedeelte dat resteert wordt gerenoveerd.  

 

7 Geldt de structurele besparing op het onderhoud van € 8.000 ook voor het huidige ge-

bouw of wordt eerst na renovatie een besparing gerealiseerd? 

Antwoord: 
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De structurele besparing is pas van toepassing na vernieuwbouw/ renovatie. De reden dat deze 

al is opgenomen vanaf 2013 is dat het totale onderhoud gemiddeld in een voorziening wordt 

gestort. Lager onderhoud vanaf 2014 verlaagt dus ook die storting (vanaf 2013).  

 

8 Ook na herlezing en diep nadenken blijft er onduidelijkheid over de berekening op pagi-

na 5 van 6 (Wat valt er vanuit 2015 te schuiven? Welke bedragen zijn na 2014 in het IHP 

opgenomen? Is berekening in overeenstemming met het gestelde in de jaarstukken op 

blz. 183?) 

Antwoord: 

Het IHP is een prognose op jaarbasis. In de bijlage van het vastgestelde IHP staat voor de kern 

Renkum/Heelsum aangegeven wat er jaarlijks beschikbaar is.  

Activiteiten kunnen anders dan in het begrote jaar plaatsvinden, terwijl de middelen in een an-

der kalenderjaar begroot zijn. Dat is de reden dat wij uit andere jaren middelen plussen of min-

nen, waarbij het saldo over die jaren gelijk blijft, want die activiteiten stonden immers over 

meerdere jaren verdeeld.  

De inzet van de reserves (inmiddels reserve onderwijshuisvesting) is in het IHP opgenomen. Na 

het vaststellen van het IHP is er in de jaarrekening 2012 een extra bedrag van € 59.000 gestort. 

De reserve willen we inzetten om het tekort in 2014 op te vangen.  

Wijnand van Arnhem 

(zie ook Airborne) 

9 Gaarne ook voor Marlijn en Mariënborn de meest recente tellingen/prognoses 

Antwoord: 

Op basis van de gegevens zoals die bekend zijn bij DUO (telling okt. 2012) is het leerlingaantal 

voor De Marlijn 417 leerlingen en de Marienborn 203 leerlingen. Op basis van de leerlingtelling 

oktober 2013 worden de nieuwe prognoses opgesteld. De prognose zoals die bij het voorstel 

zitten zijn onderdeel van het vastgestelde IHP en gebaseerd op de leerlingtelling oktober 2011. 

 

10 Worden ook de twee noodlokalen die eigendom zijn van Koningskinderen t.z.t ge-

amoveerd? 

Antwoord: 

Hiervoor wordt verwezen naar de memo ‘toelichting voorstel aanpassing Wijnand van Arnhem-

weg d.d. 17 september 2013.  

 

11 Waarom kan blijkbaar bij dit project n i e t met een afschrijvingstermijn van 30 jaar wor-

den gerekend? 

Antwoord: 

Conform de nota activerings- en afschrijvingsbeleid 2008 schrijven we bij bestaande gebouwen 

op basis van resterende levensduur af. Voor het gebouw aan de Wijnand van Arnhemweg is er 

gerekend met 20 jaar omdat hier intern aanpassingen worden doorgevoerd aan een bestaand 

gebouw.  
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Aangezien bij de Airborneschool er een een combinatie van vernieuwbouw en renovatie plaats-

vindt is er voor een langere afschrijvingstermijn gekozen.  

 


